

GMT

Great Magazine of Timepieces

Lady
& Jeweller

Focus

Boghossian, Bvlgari, Chanel

Story: les dômes solaires de
Patek Philippe

Story: Patek Philippe and
its solar domes



Bijoux et joaillerie:
choisissez votre cadeau
Jewelry: choose your gift

HARRY WINSTON

30 new models
30 nouveautés






VAN CLEEF & ARPELS Cadenas

VOUS ÊTES POSSESSIVE

Il est à vous et à aucune autre. Il doit être à vos côtés, chaque seconde, chaque minute et chaque heure du jour ou de la nuit. Lui? Votre homme. Mais aussi votre garde-temps! A votre poignet, la montre Cadenas capture l'essence de l'attachement sentimental. Ourlé d'or, parsemé de diamants, ce précieux bijou horloger qui réinterprète un modèle original dévoilé par **Van Cleef & Arpels** en 1935 confirme qu'en amour comme en horlogerie, on ne partage pas.

VOUS ÊTES FLEUR BLEUE

Ils se marièrent et eurent beaucoup d'enfants... Les contes de fées, vous y croyez et vous assumez! La montre Marguerite qui pare votre poignet ne dira pas le contraire. A vos heures perdues, en rêvant à la magie de l'amour, vous observez le vol gracieux des deux papillons qui virevoltent autour des pétales de la fleur emblématique des garde-temps féminins de **Christophe Claret**. Sur une simple pression du poussoir, le cadran se métamorphose. Les chiffres des heures et des minutes s'éclipsent alors pour laisser place à la phrase «Il m'aime passionnément». Qui ça? Le prince charmant bien sûr! 



CHRISTOPHE CLARET Marguerite

YOU'RE POSSESSIVE

Yours and yours alone, at your side every second, every minute and every hour, by day and night. Who or what? Your man... but also your timepiece. The Cadenas watch captures the essence of sentimental attachment. Clothed in gold and sprinkled with diamonds, this precious watch gem reinterpreting an original model unveiled by **Van Cleef & Arpels** in 1935 confirms that whether in love or watchmaking, sharing is not an option.

YOU'RE SENTIMENTAL

They got married and lived happily ever after... You believe in fairytales and are not afraid to say so! The Marguerite watch gracing your wrist proudly flaunts this aspect of your personality. When you have a free moment and are dreaming about the magic of love, you revel in contemplating the graceful flight of the two butterflies fluttering around the petals of the emblematic flower adorning **Christophe Claret's** inimitable ladies' watches. The hours and minutes numerals fade away to leave space for the French phrase "Il m'aime passionnément". Who might that be? Prince Charming of course! 